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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

VRIJDAG 13 OKTOBER 2023 – 20.00 UUR – KANTINE RKVV ROOSENDAAL 
 
Afmeldingen: Jack Zagers, Mark Braat, Bart Kramers, Luc Marechal, Riny van Tiggelen en Jimmy Dudok. 
 
1. Opening  

De vergadering wordt door Jeroen van Beers (voorzitter) geopend.  

 

Welkom bij de Algemene Ledenvergadering van 2023. We hebben als club een goed jaar achter de rug. Een jaar 
waarin we als club wederom zijn gegroeid, zowel sportief als maatschappelijk. Wat een organisatietalent 
hebben we in onze vereniging, iets waar we zeker ontzettend trots op mogen zijn. Het 3e helft toernooi is al niet 
meer weg te denken als activiteit en blijft maar steeds groeien en dit jaar hebben we laten zien dat we ook voor 
het goede doel onze schouders eronder kunnen zetten. En als we het over schouders hebben ben ik blij kennis te 
hebben mogen maken met de creater Mo Bicep op de avond van de fantastische benefietwedstrijd voor Lenn en 
het Prinses Máxima Centrum. Maar ook gedurende het seizoen hebben vele vrijwilligers weer gezorgd dat onze 
club een hele mooie positieve uitstraling heeft gehad. Met ongeveer 250 vrijwilligers zijn we zeker de grootste in 
Roosendaal en hebben we de vele activiteiten en belangrijke zaken kunnen regelen. Financieel zijn we goed 
gezond en in “control”, zoals wel vaker over de bestuurstafel geroepen wordt. Ik noemde net even de grootste 
vereniging en daar is ook gelijk een aandachtspunt. Een grote uitdaging is en blijft de organisatie op niveau te 
houden, de capaciteit en de kwaliteit van de accommodatie aan te passen, zelfs te gaan nadenken over een 
eventuele ledenstop, de gesprekken te voeren over alcoholbeleid en het aankomende rookverbod in 2025 en 
sportiviteit en acceptatie wordt een hot item, dit gaat de commissie Normen en Waarden de Fairplay verder 
uitrollen binnen onze club. Laten we met zijn allen komend seizoen in een goede gezondheid, veel sportiviteit en 
respect ons clubke van dun Kaai hoog houden en ook in 2023/2024 weer een mooi seizoen draaien. 

 

Graag wil ik jullie vragen om 1 minuut stilte te houden voor leden die ons zijn ontvallen en voor familie en 
vrienden die we hebben verloren. 

 

Voorgesteld wordt om agendapunt 10: Begroting 2023-2024 direct na het financieel jaarverslag 2022-2023 te 
behandelen als agendapunt 5. 

 

2. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering 21 oktober 2022 

Het verslag wordt zonder op- en/of aanmerkingen vastgesteld. Het verslag is ook terug te vinden op de website 
https://www.rkvvroosendaal.nl/mededelingen-bestuur. 

 

3. Jaarverslag 2022-2023 secretaris 

Het verslag is gepubliceerd op de website (https://www.rkvvroosendaal.nl/mededelingen-bestuur), 
kortheidshalve wordt hierna verwezen. 

 

4. Financieel jaarverslag 2022-2023 

Peter Reijns (penningmeester) geeft een toelichting op de financiële cijfers over het seizoen 2022-2023. Het 
seizoen is afgesloten met een positief resultaat van € 53.280. Het resultaat wordt toegevoegd aan het eigen 
vermogen. Het bestuur is voornemens om dit bedrag te investeren in de vereniging, hierbij wordt onder andere 
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gedacht aan de vervanging van de frituur in de keuken, het verder afmaken van het buitenterras en een nieuwe 
website. De leden worden uitgenodigd om mee te denken over de besteding van het positieve resultaat van 
het afgelopen seizoen. Voorstellen kunnen worden gemaild naar penningmeester@rkvvroosendaal.nl. 

 

De ledenvergadering stemt in met het financieel jaarverslag 2022-2023. 
 

5. Begroting 2023 – 2024 

De begroting 2023-2024 wordt toegelicht door Peter Reijns (penningmeester). De begroting sluit met een 
voordelig resultaat van € 7.500. Dit bedrag kan eventueel worden ingezet voor onvoorziene omstandigheden.  

 

6. Verslag kascontrole commissie 

Door Bas Rademakers wordt het verslag van de kascontrole commissie voorgelezen. De kascontrole commissie 
adviseert de algemene ledenvergadering het bestuur decharge te verlenen over het seizoen 2022/2023 en in te 
stemmen met een verlenging van de termijn voor het opmaken en vaststellen van de jaarstukken met 6 
maanden. 

 

7. Verkiezen kascontrole commissie 

Stefan Naenen treedt af. Hij wordt door Jeroen van Beers (voorzitter) bedankt voor zijn bijdrage de afgelopen 
drie jaar. Arjan Grootswagers wordt voorgedragen om de vacante positie in de kascontrole commissie in te 
vullen. De ledenvergadering stemt hiermee in. 
 

8. Mededelingen bestuur 

▪ Fair Play 

Onder verwijzing naar de folder geeft Jeroen van Beers (voorzitter) aan dat we een halt toe willen roepen aan 
ongewenst gedrag binnen onze vereniging. Hierbij kan gedacht worden aan: pesten, diefstal, te laat komen, 
scheidsrechter beledigen en schelden. In extreme gevallen kan ongewenst gedrag leiden tot royement. De 
communicatie hierover zullen we nog verder uitrollen. De commissie normen en waarden gaat het bestuur 
hierover adviseren. Hiermee krijgt de commissie ook een andere rol binnen onze verenigingsstructuur. 

Walther Nieuwenburg vraagt hoe we omgaan met niet acceptabel gedrag van de tegenstanders. Jeroen van 
Beers (voorzitter) geeft aan dat we dit zullen melden bij het bestuur van de bezoekende vereniging.  

▪ Beleidsplan 2021/2025 

Diverse zaken uit het beleidsplan zijn in de afgelopen periode gerealiseerd. Er zijn echter ook nog zaken die 
(verder) opgepakt moeten worden, hierbij valt te denken aan: uitbereiding kleedlokalen, gezondere kantine, 
sponsorboekje, historie meer terugbrengen op het sportpark, uitbreiding kledinghok, aanstellen 
vrijwilligerscoördinator, nieuwe website en opleiden en aantrekken nieuwe scheidsrechters. Jeroen van Beers 
(voorzitter) vraagt specifieke aandacht voor het aanstellen van een vrijwilligerscoördinator. Het doel van de 
vrijwilligerscoördinator is niet om meer vrijwilligers te vinden, maar om meer aandacht te schenken aan de 
huidige vrijwilligers. De ledenvergadering wordt uitgenodigd om mogelijke kandidaten aan te dragen bij het 
bestuur. 

Op de website zal een actualisatie van het beleidsplan worden geplaatst. 

▪ Communicatie- en accommodatiecommissie 

Jeroen van Beers (voorzitter) geeft aan dat beide commissie dit seizoen (2023-2024) nieuw leven worden 
ingeblazen. Diverse vrijwilligers hebben zich inmiddels aangemeld voor beide commissies. 
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9. Voorstellen vanuit leden  
Van Caroline Nieuwlaat is een mail ontvangen die betrekking heeft op enerzijds het fiets, brommer en 
ebike/step gebruik op het sportpark en anderzijds op de veiligheid van de parkeerplaats. Over het fiets, 
brommer en ebike/step gebruik wijst Caroline op de onveilige situatie tussen de velden op het sportpark. 
Caroline vraagt aandacht voor een verbod, communicatie en handhaving. Ten aanzien van de parkeerplaats 
verwijst Caroline naar het beleidsplan waarin het creëren van een veilige fietsbaan is opgenomen. Caroline 
doet ook enkele suggesties om de parkeerplaats veiliger te maken: één richtingsverkeer, Kiss&Ride strook en 
hanteren parkeerschijf). Jeroen van Beers (voorzitter) geeft aan dat we regelmatig met de gemeente, als 
eigenaar van de parkeerplaats, in overleg zijn over de verbetering van de parkeerplaats. Tot op heden heeft dit 
helaas geen resultaat opgeleverd. Het fiets, brommer en ebike/step gebruik is een problematiek voor alle 
verenigingen op sportpark Hulsdonk. Jeroen van Beers (voorzitter) zegt toe om in het bestuur te bekijken welke 
gerichte maatregelen getroffen kunnen worden. 
 
Henk Notenboom heeft onder andere aandacht gevraagd voor het onderscheid in contributie voor selectie en 
niet-selectiespelers. Jeroen van Beers (voorzitter) geeft aan dat hier in het bestuur ook over is gesproken. Het 
ontbreekt op dit moment aan tijd om dit goed uit te werken. Jeroen van Beers (voorzitter) nodigt Henk 
Notenboom uit om hiervoor, eventueel met andere leden en samen met het bestuur, een uitgewerkt voorstel 
voor op te stellen. Henk Notenboom geeft aan dat een hogere contributie voor selectiespelers ingezet kan 
worden om de EHBO ondersteuning op zondag te bekostigen. Vanaf het seizoen 2022-2023 zijn we, mede gelet 
op het kostenaspect, gestopt met de inzet van EHBO’ers. Suzanne van Oosterhout geeft aan dat er wellicht 
leden zijn die al, vanuit hun werk, de vereiste papieren hebben. Mogelijk kunnen we deze leden een rol geven. 
Jeroen van Beers (voorzitter) geeft aan dat in het verleden een poging is gedaan om zelf seniorenleden op te 
leiden. Helaas heeft dit niet het gewenste resultaat opgeleverd. Hans van Deventer sr. is van mening dat de 
toegevoegde waarde van de EHBO’ers beperkt was. Raymond Jobse vraagt of het geen wettelijke verplichting is 
voor een vereniging van onze omvang. Ludo Matheusen wijst op het voorval bij de voetbalclub FC Engelen, 
hetgeen aantoont dat het wenselijk is om EHBO’ers op het sportpark te hebben. Piet Bruijns verwijst naar 
atletiekvereniging Thor waar één en ander goed is geregeld. Jeroen van Beers (voorzitter) zegt toe om dit 
onderwerp (opnieuw) in het bestuur te bespreken. 
 
Leo Dam vraagt aandacht voor het schoonmaken van de toiletvoorzieningen in de kantine, mogelijk kunnen we 
hier iemand voor inhuren. Walther Nieuwenburg geeft aan dat het niet vuil maken van de voorzieningen ook 
een verantwoordelijkheid is van alle leden. 
 

10. Bestuursverkiezing  

Tijdens de ledenvergadering zijn afgetreden Peter Reijns (penningmeester), Peter Schellingerhout (normen en 
waarden, Ferry Jongenelen (organisatiecommissie) en Edwin van den Bemt (secretaris). Jeroen van Beers 
(voorzitter) bedankt Peter, Peter, Ferry en Edwin voor hun inzet in de afgelopen jaren. 

 

Door het bestuur zijn drie kandidaten voorgedragen aan de algemene ledenvergadering om zitting te nemen in 
het bestuur: Dennie Franken (penningmeester),  Arno van Meel (secretaris) en Patrick Dhaeze (technische 
commissie). Vanuit de ledenvergadering worden geen bezwaren geuit om Dennie, Arno en Patrick zitting te 
laten gaan nemen in het bestuur. 
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11. Huldiging jubilarissen 

Voor hun bijzondere inzet voor de vereniging worden Jos Nollen en Dennis Oomen in het zonnetje gezet. Het 
was de bedoeling om tijdens de vergadering ook stil te staan bij de inzet van Perry van Broekhoven en Rinus en 
Ria Buys, helaas waren zij niet in de gelegenheid om bij de vergadering aanwezig te zijn. 

 

Voor hun 25 jarig lidmaatschap worden gehuldigd: 

▪ Yoeri Konings; 

▪ Bas Rademakers; 

▪ Robbin Doggen; 

▪ Kevin Veraart; 

▪ Michael Janssens; 

▪ Wim Hartmans; 

▪ Kevin de Keizer. 

 

Bart Kramers, Luc Marechal, Riny van Tiggelen en Jimmy Dudok zijn ook 25 jaar lid van onze vereniging. Om 
uiteenlopende redenen konden zij niet bij de ledenvergadering aanwezig zijn. 
 

Voor hun 50 jarig lidmaatschap worden gehuldigd: 

▪ Hans van Deventer sr.; 

▪ Ludo Matheusen. 

 

Dit jaar zijn er ook drie leden 75 jaar lid: Pierre de Rooy, Jan de Bruijn en Jef van Beers. Het bestuur zal hen een 
bezoek brengen om stil te staan bij deze bijzondere mijlpaal. 

 

Erelidmaaschap 
Peter Schellingerhout en Edwin van den Bemt zijn tijdens de ledenvergadering voor hun verdiensten voor onze 
vereniging benoemd tot erelid van RKVV Roosendaal. 
 

12. Rondvraag  

Piet Bruijns vraagt waarom de wedstrijden van Roosendaal 1 vanaf dit seizoen om 14.00uur beginnen. Jeroen 
van Beers (voorzitter) geeft aan dat verwacht wordt dat hierdoor de kantine omzet zal toenemen.  

 

Ludo Matheusen vraagt over er al een coördinator voor O23 is. Patrick Dhaeze (technische commissie) geeft 
aan dat hier nog steeds naar wordt gezocht. 

 

Marice Haast verzoekt de leden om de doelen na de training van het veld te halen, zodat de velden goed belijnt 
en gemaaid kunnen worden. 

 

Jelle Leenaerts: de prijzen van frisdrank liggen op dit moment hoger dan de prijzen van bier. Hiermee geven we 
geen goed signaal af. Peter Reijns (penningmeester) geeft aan dat dit komt door het statiegeld op de 
blikjes/flesjes frisdrank.  

 

Jelle Leenaerts geeft aan, dat hij bij de vorige algemene ledenvergadering heeft aangegeven, dat hij en Ferry 
Jongenelen uit het bestuur van de supportersvereniging zouden stappen. Hij heeft destijds een oproep in de 
algemene ledenvergadering gedaan voor een opvolging. Hij heeft hierop geen reactie ontvangen vanuit de 
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leden. Ook gelet op het feit dat de activiteiten van de supportersvereniging op dit moment worden overgepakt 
door ander commissies binnen onze vereniging is het voorstel om over te gaan tot het opheffen van de 
supportersvereniging. De huidige middelen van de supportersvereniging worden beschikbaar gesteld aan de 
“Vrienden van Roosendaal”. 

 

13. Sluiting  
Jeroen van Beers (voorzitter) sluit de vergadering. 


